

《单词百科:subsonic是什么意思?subsonic怎么发音?subsonic的解释和用法》

英语单词subsonic是什么意思?subsonic怎么读?subsonic怎么发音?简答网为您整理了subsonic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subsonic怎么读

subsonic的读音:[s b s n k]

subsonic的意思

1、adj.比音速稍慢的，次音速的；

subsonic的反义词

1、sonic adj.音波的，音速的;能发声音的;

2、supersonic adj.[物]超声的，超音速的;

subsonic的双语例句

1、 This is 20,000 feet higher than most subsonic airliners.

这比大多数亚音速飞机的飞行高度高20,000英尺。

2、 The Variable domain variational FEM is used to design 2 D subsonic cascades.

本文给出了亚声速平面叶栅反命题计算的势函数变域变分有限元解法。

3、 When the Switchblade returns to subsonic speeds, the wing will rotate back to perpendicular.

当这种“转向翼飞机”恢复亚音速飞行时,机翼就转回垂于直机身的角度。

4、 A grid generation platform is provided in subsonic, transonic and supersonic CFD software platform.

在亚跨超CFD软件平台中,提供了一个网格生成平台。

5、 Experience in supersonic flight is modifying subsonic aircraft.

超音速飞行的经验可以修正亚音速飞行。

6、 This airplane can go out to high subsonic speeds very easily without using afterburner.

这架飞机能够很轻松地在不打开加力的状态下飞到高亚音速。

7、 I have no idea what subsonic speed is.

我实在不明白什么是亚声速。

8、 And then not answer, then affixed to the sea to South Korea high subsonic flight.

然后不再回答,随即贴海以高亚音速飞往韩国。

9、 A prediction method of lift to drag ratio of subsonic maneuverable missile was given.

利用客机/货机升阻特性的预测方法对亚声速飞航导弹的升阻特性进行预测,并给出了合理的修正。

10、 The subsonic vehicle has the characteristics of low speed, longtime flight and low

dynamics.

亚音速飞行器具有飞行速度低,飞行时间长,低动态的特点.

11、 In this case, your chance of survival than subsonic aircraft motor is much higher.

在这种情况下,你的生存几率比以亚音速机动的飞机要高得多.

12、 XFOIL is an interactive program for the design and analysis of subsonic isolated airfoils.

XFOIL是一个互动计划的设计与分析亚音速孤立翼型.

13、 The empty weight to total weight ratio of subsonic maneuverable missile was given experimentally.

利用经验的预测方法对亚声速飞航导弹的空重比进行预测.

14、 The sound of the flame is a low pitched thump, indicating a large, subsonic air displacement.

火焰的声音是一个低被投的重击,表明一个大,亚声空气位移.

15、 A new method for preparing biomaterial composite coating by means of subsonic flame spraying was investigated.

采用亚音速火焰喷涂方法,通过合理选用打底层粉和工作层粉,探讨喷涂羟基磷灰石生物涂层的可行性.

以上是简答网为您整理的subsonic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于subsonic的用法

、subsonic的释义、subsonic的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subsonic>